
Zasedání SKAS MFF UK dne 17. ledna 2025.   

Proběhlo od 15:00, Ke Karlovu 3, velká zasedací místnost M252  

Přítomni: Arina Beck, Jakub Černý, Andrej Farkaš, Lukáš Nowak, Petr Šimůnek, Anna 

Yaghobová  

Nepřítomni: Kateřina Ficková, Vojtěch Gaďurek, Šimon Láznička  

Hosté: Mirko Rokyta, Adam Holda  

Zapisovatel: Arina Beck  

  

Zasedání začalo v 19:43. Program zasedání byl schválen tichým souhlasem. Zápis 2. zasedání 

byl schválen tichým souhlasem.  

3. Fakultní emaily  

Předseda SKASu Lukáš Nowak představil problematiku zavedení fakultních emailů, byla 

prodiskutována beseda k emailům organizována SKASem.   

Arina Beck dodala, že akademický senát a jeho složky již na fakultní email přešli. Byly 

hlášeny chyby s neodchozími emaily, které jsou v řešení a budou v nejbližší době vyjasněny.  

Andrej Farkaš zmínil, že se tato otázka řešila na velkém senátu UK.  

Farkaš, Beck a Yaghobová zmínili otázku spamu a pishingu. Anna Yaghobová podotkla, že by 

bylo vhodné studenty a zaměstnance univerzity v této otázce školit. Andrej Farkaš řekl, že se 

na tomto školení v rámci rektorátu pracuje.  

Děkan Mirko Rokyta potvrdil, že probíhá sledování případných chyb ve funkčnosti fakultních 

emailů. SKAS potvrdil, že je připraven na konci tohoto, popřípadě na začátku následujícího 

akademického roku, udělat studentský dotazník k emailům.  

Lukáš Nowak ještě jednou podotkul, že SKASu přišla komunikace opatření děkana č. 4/2025 

se studenty a zaměstnanci velmi neuspokojivá. Arina Beck dodala, že informovanost studentů 

o fakultních emailech je stále nedostatečná.  

4.Situace na RUK  

Lukáš Nowak poprosil Andreje Farkaše a Petra Šimůnka o informování SKASu o současné 

situaci na AS UK a RUK.   

5. Volby SKAS  

Proběhla diskuse k budoucím volbám do SKAS MFF UK.   

6.Setkání se spolkem Matfyzák  

Arina Beck přislíbila, že v brzké době dodá informace ke schůzce se spolkem Matfyzák.  



Zasedání skončilo v 21:38  

  

  


